
   

 

   

 

Schriftelijke vragen nav geweldsincident 
 
In de nacht van 15/16 december 2023 heeft zich een geweldsdelict voorgedaan op het station van 
Castricum, hierbij zijn 2 slachtoffers gevallen. 
De slachtoffers zijn aangevallen door een groep jongeren, zij zijn geslagen, geschopt en uiteindelijk 
afgevoerd naar het ziekenhuis. Dit is te zien in filmpjes die circuleren op het internet. 
 
De gebeurtenissen roepen de volgende vragen op: 
  

1. Wanneer is de portefeuillehouder door de politie op de hoogte gesteld van bovengenoemd 
incident? 

2. Was dit geweldsincident bekend bij de politie? 
3. Is er aangifte gedaan door de slachtoffers? 
4. Zijn er afspraken aangaande beveiliging op het station op het tijdstip dat de plaatselijke 

horecagelegenheden sluiten? Zoja, welke afspraken zijn dat ? Zo nee, waarom zijn die 
afspraken er niet? 

5. Is bovengenoemd incident geëvalueerd door de portefeuillehouder en de politie? Zoja, wat is 
hier de uitkomst van? Zo nee, wanneer vindt deze plaats en wanneer wordt de raad hierover 
ingelicht? 

6. Overweegt de portefeuillehouder verscherpte maatregelen, op het gebied van horeca (extra 
leeftijdscontrole) of verscherpt toezicht? 

7. Wat zijn de leeftijden van de 2 slachtoffers? 
8. Wat zijn de leeftijden van de daders? 
9. Is er bekend of er tijdens deze geweldpleging sprake was van drugs- en/of overmatig 

alcoholgebruik? 
 
Jongeren geven aan zich absoluut niet meer veilig te voelen binnen het uitgaansleven in de kern van 
Castricum. 
 

10. Hoe is het gesteld met het waarborgen van de veiligheid binnen het uitgaansklimaat? Zijn 
hier afspraken over gemaakt? Zoja, welke afspraken zijn dat? Zo nee, wanneer kunnen wij de 
nog te maken afspraken tegemoet zien? 
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